

INTERNATIONAL COMMISSION ON LARGE DAMS – COMMISSION INTERNATIONALE DES GRANDS BARRAGES
61, avenue Kleber, 75116 PARIS
www.icold-cigb.org

23/11/2016

23/11/2016

CIRCULAR LETTER N° 1904

To all National Committees

PAPERS FOR THE 26th CONGRESS ON LARGE DAMS

Vienna (Austria), 2018

The 83rd General Assembly, held in Johannesburg (South Africa) in May 2016, decided to place the appended four Questions on the programme of the 26th Congress (Annex A). They are numbered 100,101, 102 and 103.

Central Office has prepared the schedule of dates for the submission of Papers and Communications.

- Papers: **8 November 2017**
- Communications : **8 January 2018**

The maximum number of Papers each Committee is entitled to submit is given in Annex B. It is governed by stipulations of Annex IV of the By-Laws.

The publication fees of Papers and Communications are **€38 per page** (instead of €65). This discount of 42% has been decided in order to encourage all the National Committees to participate.

National Committees are entitled to an allowance of 15 pages per Question, which cannot be carried over from one Question to another. There is no free allowance for the Communications.

Guidelines for preparation of Papers and Communications are given in Annex C and list of key-words in Annex D.

List of Annexes:

Annex A: Wording of the Questions 100,101, 102 and 103
Annex B: Number of Papers and Communications to be submitted by the National Committees
Annex C: Guidelines for the preparation of Papers and Communications
Annex D: List of Key-Words

CENTRAL OFFICE

CIRCULAIRE N°1904

A tous les Comités Nationaux

RAPPORTS POUR LE 26^{ème} CONGRES DES GRANDS BARRAGES

Vienne (Autriche), 2018

La 83^{ème} Assemblée Générale, tenue à Johannesburg (Afrique du Sud) en Mai 2016, a décidé d'inscrire au programme du 26^{ème} Congrès les quatre Questions ci-annexées (Annexe A). Elles portent les numéros 100, 101, 102 et 103.

Le Bureau Central a déterminé comme suit les dates limites de remise des Rapports et Communications.

- Rapports : **8 novembre 2017**
- Communications : **8 janvier 2018**

Le nombre maximal de Rapports attribué à chaque pays est donné en Annexe B. Il résulte de l'Annexe IV du Règlement Intérieur.

Les droits de publication des Rapports et Communications sont de **€38 par page** (au lieu de 65€). Cette réduction de 42 % a été décidée afin d'encourager tous les Comités Nationaux à participer.

Les Comités Nationaux bénéficient d'une franchise de 15 pages par Question, non reportable d'une Question sur l'autre ; elle ne s'applique pas aux Communications.

Des instructions pour la préparation des Rapports et Communications sont données en Annexe C et la liste des Mots-Clés en Annexe D.

Liste des Annexes :

Annexe A : Libellé des Questions 100, 101, 102 et 103.
Annexe B : Nombre de Rapports et Communications attribués à chaque Comité National
Annexe C : Guide pour la préparation des Rapports et Communications
Annexe D : Liste des Mots-Clés

LE BUREAU CENTRAL